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P r o t o k ó ł  Nr XVIII/2016 
 

z sesji Rady Gminy Kotlin w dniu 29 kwietnia 2016r.   w Domu Kultury w Kotlinie  
w godz. od 900 do 1105 

 
I. Otwarcie i stwierdzenie kworum. 
                    Otwarcia sesji Rady Gminy Kotlin dokonał Przewodniczący Rady Tomasz 
Kosiński witając: Wójta Gminy Mirosława Paterczyka, Skarbnika Gminy Irenę Antczak,  dyr. 
Biblioteki Publicznej Elżbietę Mikołajczak, pracownika Urzędu Gminy  Justynę Zawieję, 
radnych, sołtysów oraz redaktora Gazety Jarocińskiej. 
Przewodniczący Rady stwierdził kworum, bowiem na ustawowy skład 15 radnych w sesji 
uczestniczyło 14. 
Nieobecni byli: radny Zenon Osicki i sołtysi: Szymon Matuszewski i Jarosław Wałkiewicz. 
Listy obecności radnych, sołtysów i zaproszonych gości  stanowią załączniki do protokołu.  
 
II. Przedstawienie porządku obrad. 
                   Wójt Gminy wnioskował o wprowadzenie do porządku posiedzenia punktu 
dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie  udzielenia pomocy finansowej w postaci dotacji 
celowej dla Powiatu Jarocińskiego. 
Za przyjęciem wniosku głosowało 14 radnych. 
1. Otwarcie i stwierdzenie kworum. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XVII sesji Rady Gminy. 
4. Interpelacje i zapytania radnych. 
5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie od XVII sesji  
    Rady. 
6. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie od XVII sesji Rady oraz z wykonania  
    uchwał Rady. 
7. Przyjęcie sprawozdania z realizacji programu współpracy z organizacjami pozarządowymi  
    za 2015 rok. 
8. Przyjęcie informacji z działalności Domu Kultury w Kotlinie za 2015 rok. 
9. Przyjęcie informacji z działalności Biblioteki Publicznej Gminy Kotlin za 2015 rok. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania Strategii Rozwoju Gminy  
    Kotlin na lata 2016 – 2025. 

11. Podjęcie uchwały zmieniającej budżet Gminy na 2016 rok. 
12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy. 
13. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w postaci dotacji celowej dla  
      Powiatu Jarocińskiego. 
14. Wolne głosy i wnioski. 
15. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski zgłoszone na poprzedniej sesji Rady. 
16. Zamknięcie obrad. 
 

ad.3. Przyjęcie protokołu z XVII sesji Rady Gminy. 
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                    Do protokołu z XVII sesji Rady Gminy nie wniesiono uwag przyjmując go 
jednogłośnie 14 głosami za. 
 
ad. 4 Interpelacje i zapytania radnych. 
                     Interpelacje i zapytania zgłosili: 
Radny Lucjan Antczak  wnioskował o wybudowanie oświetlenia ulicznego przy ul. Polnej. 
Radny Lucjan Antczak  pytał – kto daje zezwolenie na zasypanie  zbiornika wodnego przy ul.  
Ks. Rymarkiewicza w Kotlinie? 
Radny Marian Niewiada  wnioskował o: 
- wycięcie wierzb rosnących przy drodze Wola Książęca – Witaszyce, 
- uzupełnienie pobocza przy  posesji nr 111 w Woli Książęcej, 
- doprowadzenie do tego, aby wody opadowe nie zalewały posesji  nr 112 w Woli Książęcej. 
Radny Krzysztof Szyszka  wnioskował o zlikwidowanie dzikiego wysypiska śmieci             
w Kurcewie. 
Wójt odpowiedział, że  gospodarka odpadami funkcjonuje.  
Na  dzikim wysypisku są śmieci w Kurcewie są  śmieci naszych mieszkańców, w tym: gruz, 
okna, kibelki, słoiki.  Jest to teren będący własnością Skarbu Państwa  i po części prywatny. 
Wójt poinformował, że nieużytek ten o powierzchni 2,50 ha zamierzała przejąć Gmina  i teren 
ten zrekultywować zadrzewiając teren lub przeznaczyć pod  zbiornik wodny. 
Na sesję przybył Starosta Jarociński Mikołaj Szymczak. 
 
ad. 5 Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie od 
XVII sesji Rady. 
                       Przewodniczący Rady poinformował, że w okresie międzysesyjnym: 
- w dniu 4 kwietnia br. przekazał Wójtowi Gminy uchwały podjęte na XVII sesji Rady, 
- także w dniu 4 kwietnia br. przekazał Wójtowi interpelacje i wnioski zgłoszone przez 
  radnych i sołtysów na XVII sesji Rady i wspólnym posiedzeniu komisji Rady w dniu 30 
  marca br. 
- w dniu 11 kwietnia uczestniczył w uroczystej sesji Sejmiku Województwa Wielkopolskiego 
   z okazji 1050 rocznicy Chrztu Polski, 
- w dniu 13 kwietnia br. na zaproszenie Marszałka Województwa Wielkopolskiego 
   uczestniczył w obchodach 70 rocznicy zbrodni katyńskiej i drugiej masowej zsyłki Polaków  
   na Sybir, 
- uczestniczył  w imprezie  „Zasłużony dla Powiatu Jarocińskiego” wręczając  jako 
  Przewodniczący Rady Gminy statuetkę Zasłużony dla Powiatu Jarocińskiego w kategorii  
  oświata, kultura, sport, 
- brał udział  w konkursie ofert w Domu Kultury w Kotlinie z zakresu  kultury na inicjatywy 
  lokalne, 
- spotkał się z nauczycielami wychowania fizycznego Szkoły Podstawowej w Kotlinie  
  od których dowiedział się, że unihokeiści zdobyli mistrzostwo Wielkopolski – złoty medal, a  
  dziewczyny  zdobyły IV miejsce.  
  W dniu dzisiejszym chłopcy – uczniowie Gimnazjum w Kotlinie walczą o medale  
  w Swarzędzu, a dziewczęta będą walczyć za tydzień. 
Do informacji Przewodniczącego nie wniesiono uwag. 
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                    Następnie Przewodniczący Rady oddał głos Staroście Jarocińskiemu Mikołajowi 
Szymczakowi. 
Starosta Mikołaj Szymczak poinformował, że przybył na dzisiejszą sesję Rady chcąc 
odpowiedzieć na pytania radnych. 
Starosta poinformował, że z Wójtem Gminy są zgodni co do realizacji inwestycji – budowy 
drogi „do zajęcy” Twardów – Kurcew. 
Starosta przypomniał, że w 2014 roku wykonano na tej drodze podbudowę żwirowo – 
tłuczniową, a w tym roku są środki na położenie dywanika asfaltowego. 
Kosztorys na to zadanie to kwota 350.000,- zł, a kwota po  przetargu to 222.000,- zł. Umowa 
Starostwa z Gminą zawarta jest na finansowanie tego zadania w stosunku 50/50 %. 
Wójt mówił, że odcinek tej drogi  wreszcie doczeka finału, bo środki po obu stronach są 
zaplanowane na to zadanie. 
Radny Krzysztof Szyszka wymienił wysokość środków jakie Gmina Kotlin przeznacza na 
drogi powiatowe: 111.000,- zł na drogę Twardów – Kurcew i 500.000,- zł na drogę Kotlin – 
Sucha.  
Radny Krzysztof Szyszka przyznał, że ma nadzieję, że Powiat zrewanżuje się Gminie, która 
ma dosyć swoich zadań do realizacji. 
Starosta Mikołaj Szymczak dał przykład Gminy Kotlin, która ma 7500 mieszkańców i budżet 
26 mln zł i Powiatu z budżetem 70 mln zł z których 13-15 mln zł przeznacza na inwestycje      
i pozyskuje środki z zewnątrz  np. 12 mln zł na przebudowę wiaduktów. 
Wójt wyjaśnił, że Gmina o dochody musi zabiegać. 
Starosta uważał, że w roku 1999 dzieląc drogi na drogi gminne  i drogi powiatowe zrobiono 
to niepoprawnie, ponieważ drogi powiatowe nie spełniają kryteriów dróg powiatowych. Dróg 
powiatowych jest 70 km, a powinno być 17 km. 
Radna Beata Skowrońska mówiła, że Gmina Kotlin często dofinansowuje zadania 
realizowane  na drogach powiatowych, a Powiatu nie stać  na namalowanie pasów na drodze 
Kotlin – Sucha  do budowy której Gmina dołożyła 500 tys. zł. 
Starosta wyliczył, że koszt namalowania pasów, to 20 tys. zł. i należy odmalowywać je co 2 
lata. 
Radna Beata Skowrońska odpowiedziała, iż uważa, że bezpieczeństwo na tej drodze jest 
ważniejsze od wartości 20 tys. zł. 
Starosta zapewniał, że wniosek o namalowanie pasów na drodze Kotlin – Sucha  będzie 
rozpatrywany po raz kolejny. 
Wójt przypomniał o wniosku o wycięcie topoli przy drodze powiatowej – ul. Ks. 
Rymarkiewicza. 
Radny Hieronim Adamski wskazywał na 3 topole zagrażające pomnikom na cmentarzu. 
Starosta przyznał, że nie może odpowiedzieć w tej sprawie. 
Wójt pytał następnie o budowę drogi Wola Książęca – Hilarów. 
Starosta natomiast mówił o drodze  Prusy – Magnuszewice  i moście w Magnuszewicach , na 
które  to zadanie  Wójt odmówił współfinansowania. 
Starosta poinformował o modernizacji  drogi Witaszyce – Prusy w kierunku Magnuszewic, 
którą wykonano w roku 2011, ale pozostało jeszcze 3 km. Obecnie jest  możliwości 
pozyskania  środków na mosty  i wiadukty w wysokości 50%.  Kosztorys na  tę drogę to 
kwota 3.200 tys. zł.  Udział Gminy Kotlin do tej drogi to kwota 800 tys. zł. 

 



4 
 

Wójt wskazał na konieczność obcięcia suchych konarów drzew i wycięcie krzaków przy 
drodze  Magnuszewice – Prusy. 
Radny Zbigniew Orpel poinformował, że Powiat zrobił to  do połowy. 
Radny Krzysztof Szyszka pytał  - czy będzie wykonana rewitalizacja parku w Kotlinie gdzie 
robi się już zagajnik? 
Starosta odpowiedział, że jest przeprowadzona inwentaryzacja drzew, ponieważ jest to 
zabytek. Przewiduje się, że w ciągu 3 lat park doprowadzony będzie do okazałości. 
Wójt pytał – czy park będzie zamknięty ? 
Starosta odpowiedział, że tak ze względu na przepisy dotyczące DPS. 
Starosta poinformował, że Starostwo chciałoby pozbyć się stawu przy parku. 
Przewodniczący Rady poinformował o rozmowach dyr. DPS w Kotlinie z Kołem 
Wędkarskim w Kotlinie  na temat wydzierżawienia  stawu. 
Radny Tomasz Graczyk pytał – co Starostwo zrobi z ruinami pałacu w Kotlinie? 
Starosta odpowiedział, że Starostwo stara się o wykreślenie pałacu  z rejestru zabytków. 
Salę obrad opuścił Starosta Mikołaj Szymczak. 
 
ad. 6 Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie od XVII sesji Rady oraz           
z wykonania uchwał Rady. 
                      Wójt poinformował, że uchwały podjęte na XVII sesji Rady przekazano w dniu 
4 kwietnia br.  do Wielkopolskiego Urzędu Wojewódzkiego w Poznaniu Wydział Kontroli, 
Prawny i Nadzoru. 
Uchwały podlegające kontroli izby obrachunkowej przekazano do Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Poznaniu Zespół w Kaliszu. 
Do Redakcji Dziennika Urzędowego Województwa Wielkopolskiego  przekazano uchwały 
dotyczące wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
oraz w sprawie zmiany budżetu Gminy. 
Wszystkie uchwały wywieszono na tablicy ogłoszeń w Urzędzie Gminy i umieszczono na 
stronie Biuletynu Informacji Publicznej Gminy. 
W okresie od XVII sesji Wójt wydał  6 zarządzeń w sprawie: 
- upoważnienia pracownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej do podejmowania  
  działań wobec dłużników alimentacyjnych, 
- zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Domu Kultury i Biblioteki Publicznej 
  Gminy, 
- podania do publicznej wiadomości wykazu nieruchomości przeznaczonej do sprzedaży  
  w trybie przetargowym  -  lokal mieszkalny i pomieszczenia przynależne wraz z gruntem  
  położony w Kotlinie przy ul. Konopnickiej 20, 
- zmiany budżetu Gminy na 2016r. 
Zadania zrealizowane w okresie międzysesyjnym to między innymi: 
- wystąpiono do Dyrektora Izby Skarbowej w Poznaniu z wnioskiem o wydanie 
indywidualnej interpretacji  dotyczącej możliwości zakwalifikowania podatku VAT do 
kosztów realizacji zadania  - przebudowy drogi gminnej Twardów – Racendów, 
- w dniu 6 kwietnia br. podpisano  umowę z Przedsiębiorstwem Produkcyjno Handlowym  H. 
Kobusiński  z Koźmina  na przebudowę stacji uzdatniania wody w Kurcewie za cenę 
297.425,27 zł, 

 



5 
 

- w dniu 12 kwietnia złożono w Ministerstwie Sportu i Turystyki wniosek o udzielenie 
pomocy w ramach programu rozwoju szkolnej infrastruktury sportowej w 2016r.  na budowę 
boiska wielofunkcyjnego  i bieżni  przy Szkole Podstawowej w Woli Książęcej, 
- w dniu 14 kwietnia  złożono wniosek w Urzędzie Marszałkowskim w Poznaniu o 
przyznanie pomocy w ramach PROW  na przebudowę drogi gminnej Twardów – Racendów, 
- w dniu 22 kwietnia komisja przetargowa  dokonała  otwarcia 16 ofert na dostawę 
granitowych drogowych kruszyw kamiennych  z przeznaczeniem na budowę dróg gminnych 
o nawierzchni tłuczniowej, 
- ogłoszono 2 postępowania o udzielenie zamówienia publicznego na  przebudowę drogi  
gminnej  w Woli Książęcej i drogi Wola Książęca – Tarce Osiedle – II etap, 
- przygotowano dokumenty do Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Wodnej w Poznaniu  do zawarcia umowy pożyczki w kwocie 200.000,- zł z przeznaczeniem 
na remont stacji uzdatniania wody w Kurcewie. 
Poza tym Wójt: 
- w dniu 3 kwietnia obecny był na wiosennych targach rolniczych w Marszewie gdzie spotkał  
  się z Marszałkiem Województwa Wielkopolskiego, 
- w dniu 6 kwietnia obecny był na  „Powitaniu wiosny „  zorganizowanym w Parzewie, 
- 8 kwietnia obecny był na turnieju „Bezpieczeństwo w ruchu drogowym”  zorganizowanym 
  w Sławoszewie, 
- 10 kwietnia uczestniczył w zebraniu sprawozdawczo-wyborczym  OSP w Kotlinie, 
- 16 kwietnia obecny był na uroczystości 40 lecia KGW w Kotlinie, 
- 26 kwietnia obecny był na konkursie „Wiosenna zapiekanka”  zorganizowanym 
  w Sławoszewie  przez  KGW z gminy Kotlin. 
Do sprawozdania Wójta  nie wniesiono uwag. 
 
ad. 7 Przyjęcie sprawozdania z realizacji programu współpracy z organizacjami 
pozarządowymi  za 2015 rok. 
                       Przewodniczący Rady poinformował, że  sprawozdanie z realizacji rocznego 
programu współpracy Gminy Kotlin z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 
podmiotami w roku 2015  przedstawione  zostało szczegółowo na wspólnym posiedzeniu 
stałych komisji Rady w dniu 25 kwietnia br.  
Do sprawozdania nie zgłoszono uwag wobec czego Przewodniczący Rady uznał, że Rada 
Gminy sprawozdanie  to przyjmuje. 
Sprawozdanie z realizacji rocznego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi 
oraz innymi podmiotami  w roku 2015 stanowi załącznik do protokołu. 
 
ad.8. Przyjęcie informacji z działalności Domu Kultury w Kotlinie za 2015 rok. 
                        Przewodniczący Rady poinformował, że szczegółową informację                     
z działalności Domu Kultury w Kotlinie za rok 2015 także w formie audiowizualnej 
przedstawił dyrektor  Domu Kultury Janusz Barański na wspólnym posiedzeniu stałych 
komisji Rady w dniu 25 kwietnia br. 
Informacja przyjęta  została przez Radę Gminy.                   
Informacja z działalności Domu Kultury za rok 2015 stanowi załącznik do protokołu. 
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ad.9. Przyjęcie informacji z działalności Biblioteki Publicznej Gminy Kotlin za 2015 rok. 
                       Przewodniczący Rady  poinformował, że sprawozdanie z działalności 
Biblioteki Publicznej Gminy Kotlin za 2015 rok , w tym filii  w Sławoszewie przedstawiła 
dyrektor Biblioteki Elżbieta Mikołajczak na wspólnym posiedzeniu stałych komisji Rady 
Gminy w dniu 25 kwietnia 2016r. 
Informacja została przez Radę Gminy przyjęta bez uwag. 
Informacja  stanowi załącznik do protokołu. 
                       Przewodniczący Komisji  Planu Gospodarczego, Budżetu i Finansów Hieronim 
Adamski poinformował, że  na wspólnym posiedzeniu Komisji Planu Gospodarczego, 
Budżetu i Finansów oraz Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej i Sportu, 
Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej w dniu 25 kwietnia br. obecnych 
było 7 członków Komisji Budżetowej. Komisja  pozytywnie jednogłośnie  zaopiniowała 
wszystkie projekty uchwał będące w porządku obrad dzisiejszej sesji. 
Przewodniczący Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej i Sportu, 
Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej Lucjan Antczak poinformował, że  
na wspólnym posiedzeniu stałych komisji Rady w dniu 25 kwietnia br. udział wzięło 5 
członków Komisji Oświaty. Komisja pozytywnie jednogłośnie zaopiniowała projekty uchwał 
będące w porządku obrad dzisiejszej sesji. 
ad.10. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania Strategii Rozwoju 
Gminy Kotlin na lata 2016 – 2025. 
                      Uchwała Nr XVIII/99/2016 w sprawie przystąpienia do opracowania Strategii 
Rozwoju Gminy Kotlin na lata 2016 – 2025 podjęta została jednogłośnie 14 głosami za. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
 
ad.11. Podjęcie uchwały zmieniającej budżet Gminy na 2016 rok. 
                      Uchwała Nr XVIII/100/2016 zmieniająca budżet Gminy na 2016r. podjęta 
została jednogłośnie 14 głosami za. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
 
ad.12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy. 
                     Uchwała Nr XVIII/101/2016  w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy podjęta została jednogłośnie  14 głosami za. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
 
ad.13. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w postaci dotacji 
celowej dla Powiatu Jarocińskiego. 
                       Uchwała  Nr XVIII/102/2016 w sprawie udzielenia pomocy finansowej            
w postaci dotacji celowej dla Powiatu Jarocińskiego  podjęta została jednogłośnie 14 głosami 
za. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
 

  ad.14. Wolne głosy i wnioski. 
                      Wójt przedstawił pismo informujące o przeprowadzeniu korekty drzewa – dębu  

stanowiącego pomnik przyrody. 
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Radny Zdzisław Staszak pytał -  gdzie  rośnie to drzewo? 
Wójt odpowiedział, że  w polu przy ul. Twardowskiej. 
                        Następnie Wójt przedstawił pismo Rady Rodziców przy Szkole Podstawowej    
w Magnuszewicach o utworzenie  oddziału przedszkolnego dla dzieci 3 i 4 letnich. 
Sołtys Jarosław Tomaszewski  pytał – na jakim etapie jest  budowa siłowni zewnętrznej 
przy ul. Norwida w Kotlinie? 
Wójt odpowiedział, że obecnie Gmina złożyła 2 wnioski do Urzędu Marszałkowskiego o 
środki na budowę siłowni zewnętrznej w Magnuszewicach i w Wysogotówku i po uzyskaniu 
odpowiedzi ostatecznej uruchomiona zostanie  procedura przetargowa. 
Wójt przypuszczał, że siłownia powinna być gotowa do końca czerwca br. 
Radna Dominika Kwiecińska wnioskowała o: 
- wycięcie krzaków  przy drodze Twardów – Wyszki zwłaszcza przy cmentarzu, 
- zamontowanie słupków odblaskowych  przy posesji nr 98 w Twardowie  w celu poprawy  
  bezpieczeństwa na tym odcinku drogi gdzie jest  wysoka grobla. 
Radna Beata Skowrońska wnioskowała o  wyrównanie pobocza drogi Kotlin – Sławoszew 
za „ Maksolą” w kierunku Sławoszewa. 
Radny Grzegorz Warmuz pytał – kiedy będzie obiecana wiata autobusowa w Wilczy? 
Wójt odpowiedział, że nie była to obietnica, tylko wypowiedź  dotycząca wiaty. 
Wójt poinformował, że jedną wiatę zakupiono. Druga  wiata będzie 4 maja br. 
Ustawienie wiat planuje się w :Wilczy, Kurcewie w kierunku Mamot  i przy ul. Spółdzielców. 
Radny Warmuz wnioskował o zamontowanie  monitoringu  w szatni w Szkole Podstawowej 
w Kotlinie. 
Radny Zbigniew Orpel  wnioskował o zaproszenie Starosty Jarocińskiego na spotkanie             
z radnymi. 
Radny Hieronim Adamski wyjaśnił, że pałac znajdujący się  poprzednio na terenie 
Rolniczej Spółdzielni Produkcyjnej w Kotlinie  uległ normalnej degradacji. Radny 
poinformował, że były  składane wnioski do konserwatora zabytków o zabezpieczenie 
pewnych elementów pałacu. 
Radny Tomasz Graczyk  wskazywał, że  jest to jedyny taki zabytek w Kotlinie i w kraju        
i obiekt ten był kiedyś pod opieką RSP w Kotlinie, która opiekowała się ziemią, a nie 
pałacem. 
Radny Krzysztof Szyszka  mówił, że władze RSP wybudowały wielki  moloch, a nie 
remontowano pałacu.  Radny uważał, że zbagatelizowano  sprawę i  pałac zawalił się. Obok 
pałacu -  zabytku powstał nowy pałac. 
 
ad. 15 Odpowiedzi na interpelacje i wnioski zgłoszone na poprzedniej sesji Rady. 

                         Wójt poinformował, że wnioski dotyczące dróg powiatowych przekazano do 
Starostwa Powiatowego w Jarocinie. 
Do PKP Oddział Gospodarowania Nieruchomościami w Poznaniu wystąpiono w sprawie 
ubikacji przy dworcu kolejowym w Kotlinie. 
Wniosek o zmianę przejścia dla pieszych na drodze nr 11 w Wyszkach  przekazano do 
Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad w Poznaniu. 
Po raz kolejny wysłano wniosek do Głównego Inspektoratu Transportu Drogowego                
w Warszawie o zainstalowanie fotoradaru przy drodze nr 11 w Wyszkach.  
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Do dnia dzisiejszego nie otrzymano odpowiedzi na skierowane wnioski. 
                  Do dyrektora Szkoły Podstawowej w Kotlinie wysłano pismo przypominając o 
składanej rodzicom deklaracji odprowadzania dzieci klas I od autobusu do szko ły. 
Dyrektor Szkoły Edyta Orpel w piśmie z dnia 20 kwietnia 2016r, poinformowała, że autobus 
szkolny wjeżdża  na teren szkoły i dzieci mają do pokonania ok. 50 m do wejścia od strony 
boiska i ok. 150 m do wejścia głównego. 
Nauczyciele świetlicy rozpoczynają pracę od godz. 700 i w tym czasie przychodzą dzieci        
z Kotlina. Nauczyciel czeka na dzieci dojeżdżające w budynku szkoły. Dzieci wchodząc do 
szkoły rozbierają się w szatni i przechodzą  do świetlicy lub idą pod sale lekcyjne.  
Dyrektor poinformowała, że nie  odnotowano żadnych niepokojących zdarzeń  w tym czasie.  
Z autobusu szkolnego nie korzystają wszystkie dzieci klas I, bowiem są dowożone także 
przez rodziców. 
Do odpowiedzi dyr. Edyty Orpel ustosunkowała się radna Dominika Kwiecińska  informując, 
że na poprzedniej sesji poruszyła sprawę odprowadzania dzieci z autobusu do szkoły  po 
wynikach obserwacji. Dziecko radnej przyjechało ze szkoły  w papciach, bo buty zaginęły. Po 
przybyciu  radnej do szkoły buty i  to nie tylko syna odnalazły się. Radna mówiła, że dzieci 
mają bujną wyobraźnię, a przypadek o którym mówiła nie jest odosobniony. 
Przewodniczący Rady Tomasz Kosiński mówił, że szatnie są miejsce gdzie się rozrabia           
i szatnie powinny być zamykane lub powinien być monitoring. 
Na wnioski kierowane do Gminy Wójt odpowiedział: 
- wałęsające psy są już w schronisku, 
- regulamin przyznawania nagród za osiągnięcia sportowe  zostanie opracowany, a środki  na 
  wypłatę nagród zaplanowane będą w projekcie budżetu Gmina na rok 2017, 
- szatnia w Magnuszewicach  będzie wyremontowana  przez pracowników Urzędu Gminy, 
- dziury  na ulicy Kochanowskiego  zostaną zasypane kruszywem, 
- spotkanie z sołtysami będzie po zakończeniu dzisiejszej sesji, 
- wiata autobusowa w Wilczy będzie, 
- równiarka na drogi gruntowe będzie na przełomie  maja/czerwca. 
 

  ad.16. Zamknięcie obrad. 
                    Dziękując za udział Przewodniczący Rady Tomasz Kosiński zamknął XVIII sesję 

Rady Gminy Kotlin.       
 
 

 Protokółowała: Paterczyk  K. 
 

 
 
 

 
 
 

 


